
In de tweede helft van juli 2011 heeft de buurtvereniging bij de bewoners in de nabijheid 

van de accommodatie van HBS een brief bezorgd waarin zij op de hoogte gesteld werden 

van de bouwaanvraag. 

Daarbij werd gevraagd de antwoordstrook in te vullen met hoe men denkt over verdere 

intensivering van de activiteiten van HBS. 

Van 82 van de 125 uitgezette brieven werd een duidelijke reactie verkregen (een respons 

van maar liefst 66%, zéér veel gelet op de vakantietijd), te weten: 

Geen probleem      30 omwonenden (37%) vonden:
                   – de sport moet die kansen krijgen – heb(ben) daar geen/weinig last van 

Geen mening            8 omwonenden (10%) vonden:
          – leven en laten leven – alles heeft zijn voor en zijn tegen 
Bezorgdheid            25 omwonenden (30%) vonden:
          – dit kan teveel overlast geven – wil wel een petitie of zoiets ondertekenen 
Ontoelaatbaar        17 omwonenden (21%) vonden:
          – de grens was al bereikt 
Overige reacties       2 omwonenden (2%). 

 

 

 

 
 


